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 Boursa Kuwait Company السادة شركة بورصة الكويت المحترمين 

 State of Kuwait دولة الكويت 
 

 

 

 

 ,Greetings تحية طيبة وبعد،
  

افقة على تجديد حق التعامل بأسهم الخزينة الموضوع:  Subject: Approval to Renew the Right to Deal in Treasury المو

Shares 
  

إشااارة ا ا اضوعااولا ، تو، تود شااركة افنا ل ناادت واضاتفعات إ ادت    

موا ية هيئة ،ساااااااوات   2025سااااااابتمبر    10بأن الشاااااااركة  د ت يت بتاري   

شااااااااااااارا  ، باالتعااماأ باأسااااااااااااا   ا   يااة  2025سااااااااااااابتمبر   9اضاا  اضررةاة     

 .وبيع(، وذلك ضدة ستة ،ش ر من تاري  ماح اضوا ية

With reference to the above subject, IFA Hotels & Resorts would 

like to advise that the Company has received on 10 September 

2025 the approval of the Capital Markets Authority dated 9 

September 2025, to deal in treasury shares (buy and sale) for a 

period of six months from the date of granting the approval. 
  

ع مرا اة ،لا فتفاوز مب غ التعامأ حدود النساااااااابة اضساااااااامو  احتفازها  م

من ،رصااااااااادة حيوت اضسااااااااااهمين ميابأ تك نة ،سااااااااا   ا   ياة اضم وكة،  

ر     الياااااا ون  و ياااااا ضواد  ال   2010لساااااااااااااااااااة    7وذلاااااك  تانيااااا فاااااة  ولائحتااااا  

 وتعدفتتهما.

This is subject to ensuring that the transaction amount does not 

exceed the permissible percentage of shareholders’ equity 

against the cost of owned treasury shares, in accordance with the 

provisions of Law No. 7 of 2010, its Executive Regulations, and 

their amendments. 
  

 

 

 

  

 Best regards وتنض وا بيبو  وا ر التحية،
 

 

 

 

 

 

 

 

 Khaled Saeed Esbaitah ةالد سعيد اسبيت  

 Chairman رئيس مف س الادارة 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Cc: Capital Markets Authority نس ة ل يئة ،سوات اضا  
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